
1. Úvodní schůze SIMSu 22.10.2020 

Přítomní: David Kalina, Matyáš Diestler, Tomáš Čevela, Lukáš Drobec, Kristýna Sluková, 

Daniel Paál, Matěj Appelt, Anežka Kotková, Vojtěch Michal, Jana Mužíkováa, Alexandra 

Cholevová, Lukáš Filip, Peter Václavík, Jakub Šmejkal, Karolína Mrázková, Michaela 

Němcová, Radka Malcová, Filip Šourek, Barbora Krempaská, Nick Ojo Omorodion, Klára 

Smitková, Karolína Kracíková, Jakub Šindelář, Josef Rauvolf, Daniel Kraus  

Nepřítomní: Michal Ostrý 

Omluvení: -  

 

Zahájení: 20:00 

Přestávka: 22:25-22:30 

Konec: 23:40 

 

1) Volba předsedy/předsedkyně SIMSu 

kanditáti: Míša Němcová, Nick Ojo Omorodion, Lukáš Filip, Filip Šourek 

1. kolo 

Míša: 6, Nick: 8, Lukáš: 2, Filip: 6 hlasů 

2. kolo 

Míša: 7, Nick: 12, Filip: 4 hlasy 

Nick zvolen předsedou SIMSu 2020/2021 

 

2) Volba místopředsednictva SIMSu (+čestní členové) 

a) místopředseda pro společenské akce 

kandidáti: Míša Němcová - jednohlasně zvolena 

b) místopředseda pro akademické záležitosti 

kandidáti: Filip Šourek - jednohlasně zvolen 

c) místopředseda pro PR 

kandidáti: Týna Sluková - jednohlasně zvolena 

Čestní členové: 

Jakub Dolejš, Sára Žáková, Bára Navrátilová, Eliška Černovská, David Mulica, Jan 

Sochor, Matyáš Bubeník 

3) Rozdělení rolí v SIMSu 

Zapisovatel: Daniel Paál 

Pokladník: Lukáš Filip 

Párty tým: Daniel Kraus, Jana Mužíková, Vojta Michal, Matyáš Diestler, Kuba 

Šmejkal, Tomáš Čevela, David Kalina, Kája Mrázková, Lukáš Filip, Alex Cholevová 

Přednášky: Filip Šourek, Matěj Appelt, Radka Malcová, Jakub Šmejkal, Alex 

Cholevová 

Kvízy: Daniel Paál, Filip Šourek, Kája Mrázková, Klára Smitková 

Schůze vedení: Nick Ojo, Anežka Kotková, Kuba Šindelář, Lukáš Filip, Míša 

Němcová, Klára Smitková, Peter Václavík 

Email: Bára Krempaská, Lukáš Filip 

Sociální sítě - Facebook: Týna Sluková, Tomáš Čevela, Kuba Šmejkal, Dan Kraus, 

Nick Ojo, Daniel Paál, Peter Václavík; Instagram: Týna Sluková 

Mezispolková (FSV) komunikace: Nick Ojo, Anežka Kotková, Jana Mužíková, Tomáš 

Čevela, Vojta Michal, Týna Sluková, Radka Malcová 

Propagace na SŠ/DoD: Lukáš Drobec,  

add. doktor Ondřej Žíla řeší účast na veletrhu Gaudeamus 

Sportovní turnaj: Nick Ojo, Vojta Michal, Kája Mrázková, Kája Kracíková 
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Grafici SIMSu: Dan Kraus, Matěj Appelt, (Matyáš Bubeník) 

 

4) Organizační záležitosti, komunikace a fungování SIMSu - FB skupina, Google 

disk a další… 

 

a) Vojta Michal: “Vyzkoušet Slack pro různé organizování!”  

Převažují kladné reakce. Diskuse: “Problém však je, pokud bychom na Slack 

částečně přešli, vznikl by zmatek, a tak bychom museli smazat Facebook, 

kterého se tak jednoduše nezbavíme - teritoriální skupiny, události...” “Dáme 

tomu nakonec šanci, jdeme hlasovat” 

Hlasování o vyzkoušení aplikace Slack pro fungování (komunikaci) celého 

SIMSu, přestala by se využívat celá FB skupina - vše budeme na schůzích 

průběžně zhodnocovat. 

Zkusí SIMS fungovat zcela, co se organizace týče, na Slacku? 

PRO: 16, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 5 -  návrh byl přijat nadpoloviční většinou 

V tuto chvíli přecházíme pro komunikační účely z Facebooku na Slack. 

Klára Smitková založí skupinu 

b) Kdyby někdo něco nestíhal, nechť vše ze začátku sdělí, aby nedošlo ke 

zmatku - komunikace! 

c) Disk Google SIMS: hodí se tam občas zajít, je tam vše, budou nasdíleny 

všechny naše kontakty, medailonky = napsat o sobě pár vět (zpravidla méně 

formálně) a činnosti v SIMSu + anglicky - deadline do neděle (1. 11.), napsat 

harmonogramy a deadlines!, po debatě o excelových tabulkách a Google 

kalendářích hlasování: Chceme k excelové tabulce na Google Disku 

přidat harmonogram i v Google Kalendáři?  

PRO: 11, PROTI: 6, ZDRŽEL SE: 6 - návrh NEBYL přijat nadpoloviční 

většinou, ale samozřejmě záleží na každém “oddílu”, jak si to zařídí :-)  

 

 

5) SIMS sociální sítě - koncepce, fungování 

 

Všechny schůze SIMSu v ZS proběhnou bohužel pravděpodobně distančně, hlavně 

té první nejdůležitější je škoda. 

Jedno z pozitiv je, že máme 2 licencované Zoomy. 

Jako správci sociální sítí zůstávají v podstatě ti samí lidé, kteří už ví co a jak. 

 

6) Informace z vedení IMS a AS FSV UK (volby do AS FSV, distanční výuka, 

pokladnička SIMSu) 

 

Vedení IMS: Minulé úterý proběhla schůze, k dispozici je zápis 

AS FSV UK: Budou (opět po 5 letech) elektronické volby do Akademického senátu 

FSV UK! Řešilo se, jak proběhnou, aby  

Filip Šourek: “Nejzajímavější byl odchod předsedy AS Václava Moravce po hádce s 

Petrem Soukupem. Byl naštvaný, že Soukup začal zpochybňovat plán voleb, když v 

době odhlasování nic nenamítal. Moravec byl tehdy jako jediný proti, ale ustoupil vůli 

většiny” :D 

Chtělo by to letošní volby do AS FSV UK více propagovat, například prváci a druháci 

jsou prvovoliči. Dále taky u cizojazyčných studentů a distančních porgramů. 
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Pokladnička SIMSu: 9136 Kč, Lukáš Filip se spojí s bývalým pokladníkem Honzou 

Sochorem na předání. 

 

7) SIMS akce v online ZS (QuarantineQuiz, Online teritoriální vaření, online 

přednášky/debaty, online teritoriální kino, turnaj v Dobyvateli...) 

 

Navrhované výlety do okolí Prahy kvůli aktuální situaci bohužel padají, snad v LS (-: 

Online teritoriální vaření - Sára Žáková: “Uvaříme si určité regionální jídlo a pak si o 

něm povíme historický kontext. Budou se točit videa, kam lze přizvat různé členy 

SIMSu pro jeho propagaci.” Asi 1-2x měsíčně. Kája Mrázková: “Hodilo by se to ještě 

za lockdownu, protože teď lidé nemají co dělat a účast bude hojná” 

IMS QuarantineQuiz - Daniel Paál - vytvoří otázky, bude moderovat, požádá o 

pomoc technický support: pondělí 9. 11. večer  

17. listopad: Korzo národní bude online, stejně tak případné námi zorganizované 

debaty. Hodila by se aktuální témata - např. Bělorusko (pozvat “obyčejné” lidi, 

studenty žijící v Česku..), Náhorní Karabach… - Matyáš Diestler, Daniel Paál, Alex 

Cholevová, Kája Mrázková 

Turnaj v Dobyvateli - Povedl se zorganizovat na IES s účastí o 150 lidech, 

jednorázová akce. Kuba Šmejkal se s organizátorem spojí, Daniel Paál případně 

pomůže s organizací turnaje, každopádně později, v tuto chvíli je lepší řešit IMS QQ 

a 17/11 

 

 

8) Studentské peníze (mikrofon a webkamera...) 

 

Paní děkanka přislíbila, že o ně nepřijdeme. Je třeba nakoupit především vybavení 

pro hybridní či distanční eventy - mikrofony (jeden stolní, dva do ruky, případně 

připínací), webkamery. Deadline v neděli 25. října! Sára Žáková - žádost o 

příspěvek na (online) teritoriální vaření.Nick napíše žádost na techniku (mikrofony, 

kamera,) Kuba Šmejkal s Alex se zúčastní schůze na Zoomu, žádost o příspěvek na 

testovací verzi IMS merche - Jana Mužíková. 

 

9) Různé (koncepce voleb do SIMSu...) 

 

Facebook tým by mohl najít na stránkách fakulty informace o studentském 

psychologovi a sdílet odkaz na tu stránku v FB SIMSu. 

 

Koncepce voleb - na první schůzi o půl dvanácté večer již nebyla chuť diskutovat či 

dokonce měnit volební systém do SIMSu. Třeba jindy. :-) 

 

Roušky IMS - Pokud by byly z řad studentů a hlavně SIMSu zájem a iniciativa, 

vedení IMS by mohlo část ceny zadotovat, studenti by platili asi 50 Kč za kus, je 

třeba sehnat či obvolat výrobce - Kája Mrázková, kontakt se švadlenou. Otázka 

kvality a odolnosti. 

___________________________________________________________________ 

 

Nick - (staro)nový předseda: “Děkuji všem za účast na první vyčerpávající schůzi 

nového SIMSu. Čeká nás mnoho práce, ale společně to zvládneme!” :-) 


